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واکنش کونسیسائو به پیروزی 
درخشان پورتو

سرجیو کونسیسائو پس از برتری تیمش برابر شاختار گفت که 
تیمش هنوز جا برای بهتر شــدن دارد. به گزارش ورزش ســه، 
پورتو کار خود در لیگ قهرمانان فصل جاری را خوب و مقتدرانه 
شروع کرد و توانست 3-1 شــاختار دونتسک را شکست دهد. 
یکــی از گل های پورتو را نیز مهدی طارمی زد؛ با این برد پورتو 
پس از بارســا در رده دوم گروه قرار گرفت. همین دو تیم نبرد 

داغی برای صدرنشینی گروه خواهند داشت.
سرجیو کونسیسائو، مربی پورتو، پس از بازی گفت: بازی خوبی 
انجام دادیــم و البته نمایش ما نکات مثبــت و منفی در خود 
داشت؛ در بازی قبلی نیز همین اتفاق افتاد. ما برنامه ای داشتیم 
و بازیکنان به خوبی آنچه را که ما می خواســتیم در زمین ارائه 
دادنــد، هرچند فکر می کنم توانش را داشــتیم بهتر هم بازی 
کنیم؛ این بخشــی از روند تکاملی تیم و هــر یک از بازیکنان 
اســت. برابر آمادورا همه چیز بد نبود، امروز نیز همه چیز خوب 

نیست، مطمئناً تیم می تواند بهتر هم بشود.«

بهترین بارسای ژاوی روی صحنه

بارســلونا فصل جدید لیگ قهرمانان را بــا ارائه یک نمایش پر 
گل و جــذاب افتتاح کرد. به گزارش فوتبــال 360، هفته اول 
فصل 2024-2023 لیگ قهرمانان اروپا، سه شنبه شب آغاز شد 
و بارســلونا در اولین مســابقه خود در فصل جدید در ورزشگاه 
مونتجوییــک به مصاف رویال آنتورپ بلژیک رفت و با ارائه یک 
نمایش دلپذیر موفق شد 5 بر صفر از سد حریف کم نام و نشان 
خود بگذرد. این دومین پیروزی پیاپی بارسا با 5 گل بود که به 
خوبی ســطح بالای تیم ژاوی ارِناندس در فصل جدید را نشان 
می دهد؛ ژاوی به لطف فعالیت بسیار خوب تیم لاپورتا در فصل 
نقل وانتقالات و به خدمت گرفتن ستاره هایی همچون فلیکس 
و کانسلو در روز پایانی، ترکیبی از بازیکنان با کیفیت جوان و با 
تجربه را در اختیار دارد و بدون شک برای کسب تمام جام های 

ممکن به میدان خواهد رفت.
ژائو فلیکس با پیوستن به بارسلونا جان تازه ای گرفته است؛ این 
جوان 23 ســاله پرتغالی در دیدار سه شــنبه شب برابر آنتورپ 
نقــش اصلی را ایفا کرد و با نمایش فوق العاده خود تأثیر بالایی 
در پیروزی تیمش داشــت. فلیکس در دقایق 11 و 66 توانست 
دروازه حریف را باز کند و البته در دقیقه 19 با پاس خود باعث 
گلزنی لواندوفســکی شــود. این نمایش قابل تحسین فلیکس، 
ژاوی را به تمجید از او پس از بازی وادار کرد: »به او گفتم هرچه 
ســاده تر بازی کند می تواند گل های بیشتری به ثمر برساند. او 
خصوصیات فوق العاده ای دارد؛ تواضع کافی برای تمرین و تلاش 
و هوش کافی برای درک بازی؛ در حال حاضر از شرایط و بازی 

خود لذت می برد و همین مهم ترین نکته است.«
ژاوی در مورد عملکرد تیمش در آغاز فصل جدید لیگ قهرمانان 
گفت: »نــه تنها از نتیجه که از نوع بازی تیم، بســیار راضی و 
خوشحالم؛ مسابقه برابر آنتورپ و پیروزی برابر بتیس، بهترین 
ســطح تیم از زمان حضور من روی نیمکت بارسا بوده و حفظ 
همین ســطح، هدف ما در ادامه راه خواهد بود؛ بازی صبورانه 
و تحت فشــار قرار دادن حریف از بالا، به شــکلی که موفق به 
بازی ســازی و خلق موقعیت نشوند. مطمئناً پیروزی های یک 
بر صفر هم خواهیم داشــت، اما سبکی که در این بازی دیدید، 

مورد علاقه ماست.«

ستایش هری کین از ستاره جوان
کیــن، رهبر آینده انگلیس و رئــال را معرفی کرد؛ هری کین 
اطمینان دارد که جود بلینگام ســتاره اول تیم ملی انگلیس و 
باشگاه رئال مادرید خواهد شــد. به گزارش ورزش سه، هری 
کین، مهاجم بایرن مونیخ، در مصاحبه ای اختصاصی با مارکا از 
جود بلینگام، هافبک ملی پوش انگلیسی رئال مادرید، تمجید 
کرد و گفت که بســیار خوشحال است که او از زندگی جدید 

خود در پایتخت اسپانیا لذت می برد.
کین در مــورد بلینگام گفت: »من برای جــود و اینکه او در 
مادرید از زندگی و فوتبالش لذت می برد، بسیار خوشحالم؛ در 
اختیار داشتن بازیکنی مثل او برای هر تیمی فوق العاده است. 
جود هنوز بسیار جوان است و او آینده انگلیس و احتمالًا رئال 

مادرید خواهد بود.«
کین از درخشــش بلینگام غافلگیر نشده است: »فکر نمی کنم 
درخشــش او تعجب آور باشد. من مدت هاســت کنار او بازی 
می کنم و می دانســتم که او بازیکن فوق العاده ای است. او یک 
جام جهانی فوق العاده با ما داشت و با اینکه خیلی جوان است، 
اما بلوغ بالایی دارد. او بسیار متمرکز است، بنابراین درخشش 
او من را غافلگیر نمی کند. جود سرشار از اعتماد به نفس است 
و توانایی شــگفت انگیزی دارد؛ او گل های بیشتری نیز برای 

رئال خواهد زد.«
کین در پاســخ به این ســؤال که بلینگام در رختکن انگلیس 
چطور بازیکنی اســت، توضیح داد: »او نســبت به سنش پسر 

بســیار بالغی اســت؛ کامــلًا آرام و 
محجوب اســت و زمانی که در 
توانایی  دارد،  زمیــن حضــور 
او  نشــان می دهد.  را  خودش 
با بازیکنــان اطرافش صحبت 
انگیزه  می کنــد و بــه همــه 

می دهــد؛ هرچه بیشــتر با 
خود  تیمی های  هم 

کنیــد،  بــازی 
بیشــتر و بیشتر 
در مورد آنها یاد 
می گیریــد، اما 
که  می دانــم 
او اشــتیاق و 
زیادی  میــل 

به بــازی دارد و 
با توجه به این سن کم، 
هنــوز چیزهای زیادی 

برای اثبات دارد.«

 ماجرای حضور دختر مدیرعامل پرسپولیس در مراسم 
تقدیر از رونالدو

سواستفاده از جایگاه مدیریتی 
و توجیه عجیب! 

مدیرعامل پرســپولیس در توجیه حضور فرزندش در مراســم 
استقبال از ســتاره پرتغالی النصر عربستان پاسخ عجیبی داد! 
به گزارش فارس، از زمانی که کریســتیانو رونالدو، فوق ستاره 
فوتبــال دنیا به ایران آمد تا زمانــی که او تهران را ترک کرد، 
حواشی زیادی پیرامون این بازیکن به وجود آمد که باعث شد 
تــا اتفاقات و اظهارنظرهای عجیبــی را تجربه کنیم. از همان 
زمــان ورود رونالدو به فرودگاه تهران اتفاقاتی رخ داد که حالا 

و پس از بازی می توان بهتر به آنها اشاره کرد.
اولین و عجیب ترین حاشــیه حضــور رونالدو در تهران حضور 
دختر رضا درویش، مدیرعامل باشــگاه پرسپولیس در مراسم 
اســتقبال از رونالــدو پرتغالی بود. این اتفــاق آنقدر عجیب و 
بحث برانگیــز بود کــه با وجــود تکذیب هایی کــه اطرافیان 
مدیرعامل باشــگاه انجام می دادند، امــا در نهایت این موضوع 
تأیید شــد؛ هرچند که درویش در گفت وگوی سه شــنبه شب 
خود قبل از بازی مســائلی را مطرح کرد که بیشــتر به توجیه 

شبیه بود تا به پاسخ قانع کننده!
درویش سه شنبه شب در خصوص حضور دخترش در فرودگاه 
برای اســتقبال از رونالدو اعلام کــرد که او را به عنوان مترجم 
به فرودگاه آورده تا به وســیله او از رونالدو ســؤالی در مورد 
فلسطین بپرسد! این در حالی است که در سمت چپ و راست 
مدیرعامل پرسپولیس، امیرعلی حسینی، معاون امور بین الملل 
پرســپولیس و حامد مؤمنی، معاون دبیرکل فدراسیون فوتبال 
حضور داشــتند که هر دو نفر به زبان انگلیســی تسلط بسیار 
زیادی دارند و به نظر می رســد این پاســخ درویش بیشــتر 

توجیهی برای حضور دخترش در این دیدار بود.
نکته جالب اینجاســت که درویش شب گذشته اعلام کرد که 
»ســؤالی داشتم که فکر می کردم شــاید خیلی ها قبول نکنند 
در مورد فلسطین بپرسند؛ می خواستم مطمئن باشم که حتماً 

این سؤال پرسیده شود!« 
این پاســخ عجیب در حالی مطرح شده که قطعاً دیگر نفرات 
مشــکلی برای پرسش چنین سؤالی نداشتند و به نظر می رسد 
درویش با اســتفاده ابزاری از ارزش های نظــام و مردم ایران 
قصد سرپوش گذاشــتن بر حاشیه ای داشته که خودش آن را 
رقم زده اســت؛ وگرنه در حضور چندین مترجم و کسانی که 
زبان می دانند چه لزومی اســت که دختر مدیرعامل باشــگاه 
برای ترجمه آنجا حاضر شــود! اینکه فرزند مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس مثل هر کســی در این دنیا دوست داشته باشد با 
یکی از بهترین فوتبالیســت های تاریخ عکسی به یادگار بگیرد 
به خــودی خود اتفاق عجیبی نیســت، اما اینکــه مدیرعامل 
باشــگاه بخواهد با استفاده از شرایط شــغلی خود و خارج از 
عــرف، چنین اقدامی را رقم بزنــد و در ادامه برای توجیه آن، 
عذری بیاورد و بخواهد از ارزش های دینی و میهنی اســتفاده 

ابزاری کند قطعاً موضوع مذمومی است!

منزل مبله برای مهاجم خارجی 
استقلال

باشگاه استقلال با انتشــار اطلاعیه ای از اجاره یک خانه مبله 
برای گوستاوو بلانکو خبر داد.

به گزارش ورزش سه، گوستاوو بلانکو، مهاجم جدید و خارجی 
اســتقلال که یک هفته اســت در تهران حضور دارد، بالاخره 
صاحب خانه شــد و با اعلام رســمی آبی ها، یکی از بزرگترین 

مشکلات این بازیکن آرژانتینی حل شد.
رســانه رسمی استقلال نوشته اســت: »پس از هماهنگی های 
لازم، گوســتاوو بلانکو، مهاجم آرژانتینی استقلال راهی خانه 
مبله ای می شود که باشگاه اســتقلال برای اقامت او در تهران 

تهیه کرده است.
این بازیکن تاکنون در هتل اقامت داشــت و پس از تهیه یک 
آپارتمان مبله از ســوی باشگاه اســتقلال در محدوده شمال 
غرب تهران، گوستاوو بلانکو از این پس در آنجا اسکان خواهد 

داشت.«
بلانکو به عنوان تنها خرید خارجی اســتقلال در این تابستان، 
هنوز نتوانسته اســت به دلیل مشکلات مربوط به بسته بودن 
پنجره باشــگاه و همچنین رعایت سقف بودجه، قراردادش را 

در سازمان لیگ به ثبت برساند.

خروج دو بازیکن از لیست
تیم فوتبال امید

با توجه به اتفاقــات روی داده در روزهای اخیر، کادر فنی تیم 
ملــی فوتبال امید تغییراتی را در لیســت 22 نفره خود انجام 
داد. به گزارش خبرگزاری فارس، محمدرضا بردبار که به دلیل 
مشــکل خروج از کشور به واسطه ســرباز بودن، نتوانست تیم 
را در دقایقــی پایانــی اعزام همراهی کند، به صورت رســمی 
از فهرســت تیم کنار گذاشته شــد. البته، تلاش هایی از سوی 
فدراســیون فوتبال صورت گرفت تا مشــکل ایــن بازیکن در 

سازمان نظام وظیفه حل شود که بی نتیجه ماند.
علی رضا کوشــکی هم که در روزهای ابتدایی حضور در اردوی 
هانگژو احســاس درد شدیدی داشت، پس از بررسی و معاینه 
دقیق به تشخیص کادر درمانی امکان حضور در این مسابقات 
را ندارد. بر این اســاس، این بازیکن نیز از فهرســت تیم کنار 

گذاشته شد و به تهران بازمی گردد.
بــا توجه به این تغییرات، محمدمهدی احمدی که در انتخابی 
بازیهای المپیک پاریس در ازبکســتان نیز حضور داشــت به 
فهرســت 22 نفره اضافه شــد؛ وی به زودی به اردوی تیم در 

هانگژو اضافه خواهد شد.

 میثم محجوبی - گروه ورزش
چندســالی بود که خبری از تکواندو فارس نبود؛ افول در تکواندو 
کشور به چشم می خورد، اما در تکواندو فارس، این مسئله بیشتر 
به چشــم می آمد. اما حالا اوضاع و احوال این رشته در استان ما 

چگونه است؟
رئیس هیئت تکوانــدو فارس در این ارتباط می گوید: با شــیوع 
ویــروس کرونا، تکواندو در کشــور ما رو به افول رفت؛ اســتان 
فارس هم از این قائده مســتثنی نبود. 2 سال درگیر این ویروس 
بودیم و باشــگاه های تکواندو تعطیل شــده بود؛ چــون تکواندو 
یک ورزش برخــوردی بود و اجازه تمرین نداشــتیم. بعد از این 
حاشــیه هایی هم به وجــود آمد و تکواندو اســتان فارس، مدتی 
بدون رئیس و سرپرست بود؛ این مسئله هم مزید بر علت شد که 

2 ســال بلاتکلیف باشیم. ورزشکاران 
ما نه می توانســتند مســابقه بدهند، 
نــه آزمونی برای کمربند داشــتیم و 
نشــد؛  افتخاری هم کســب  طبیعتاً 
تکوانــدو فارس به طــور کلی به کما 

رفته بود.
علی باوقــار افزود: به لطــف خدا از 
اتفاقات خوبی  دی ماه سال گذشــته 
در تکواندو اســتان رقم خورد؛ لطف 
دوستان شــامل حال بنده شد و این 
توفیــق نصیبم شــد که مجــدداً در 
خدمت جامعه تکواندو اســتان باشم 
و خدمتگزار این رشــته. حرکت های 
خوبی انجام شــد و ســعی کردیم با 
ایجــاد هم دلــی در بیــن اهالی این 
رشــته، فارس را به جایی که در خور 
این اســتان در سطح کشــور است، 

برسانیم.
وی در ادامــه توضیــح داد: در افول 
می توانــد  زیــادی  مســائل  ورزش، 
تأثیرگذار باشــد؛ بالطبــع در ورزش 

قهرمانی، خیلی مســائل برای موفقیت مهم هستند. می دانید که 
تکواندو ایران و کره جنوبی همیشه برای قهرمانی جهان در حال 
رقابت بوده اند؛ اکثراً کره اول بوده و ما دوم. ســال هایی هم بوده 
که ما توانســته ایم قهرمان شویم. تکواندو یک رشته المپیکی هم 
هســت و بقیه کشــورها هم تلاش زیادی کرده اند که بتوانند با 
ســرمایه گذاری، شــانس خود را برای مدال آوری افزایش دهند، 

اما تکواندو ایران هم در حال بازگشــت به روزهای خوبش است.
متولــی تکواندو فارس در خصــوص مدیریت چهره نام آشــنای 
تکواندو کشور در رأس فدراسیون گفت: آقای ساعی خودش یکی 
از پرافتخارترین ورزشــکاران المپیکــی ما بوده و کارش را خوب 
بلد اســت؛ ورزش قهرمانی را کاملًا می شناسد و ورزشکاران را به 
خوبی درک می کند. اخیراً هم شــاهد رقم خوردن اتفاقات خوبی 

در تکواندو کشــور بوده ایم. نوجوانان ما در بوسنی قهرمان جهان 
شــدند که افتخار خیلی بزرگی بود؛ در مســابقات آسیایی لبنان 
هم نونهالان ما همین اتفاق را رقم زدند؛ خدا را شــکر تکواندو ما 

در حال رسیدن به جایگاه خوب خودش است.
باوقار در خصوص مشــکلات و وضعیت زیرســاخت ها نیز اظهار 
کرد: ما در شــیراز یک خانه تکواندو داریم؛ یعنی یک ســالن که 
مختص این رشــته است. واین ســالن در مجموعه ورزشی شهید 
دستغیب قرار دارد. خوشبختانه نگاه مدیران ورزش استان نسبت 
به این رشته ورزشی، نگاه خوبی بوده است، اما تکواندو یک رشته 
پرخرج است؛ سیســتم های الکترونیکی داوری، هر کدام حدود 
300 میلیون تومــان قیمت دارند. از نظــر تجهیزات در مضیقه 
هســتیم؛ در تهیه شیاپ چانگ مشــکل داریم. آقای ساعی شش 
ماه پیش به شــیرازی ها قول تهیه 3 شــیاپ چانگ داد، اما هنوز 

عملی نشده و امیدواریم زودتر این اتفاق بیفتد. 
وی در خصوص وضعیت زیرســاخت در شهرســتان ها نیز گفت: 
شهرســتان ها هــم وضعیت مطلوبــی ندارند؛ با توجــه به اینکه 
در شــرایط اقتصــادی امروز مملکت، بودجــه چندانی به ورزش 
نمی رســد، ما خودمان باید در اســتان کارهایی انجام بدهیم که 

بتوانیم درآمدزایی کرده و تکواندو را توسعه بدهیم.
این مدیر ورزشــی در ادامه بــه وضعیت دشــوار مالی تیم های 
کشــوری اشــاره کرد و اظهار داشــت: ما 11 تیم در لیگ های 
کشــوری داریم که هر کدام از این تیم ها، مخارج زیادی متحمل 
می شــوند. مجبوریم به هر شــکلی که شده اســت، مسابقات را 
ســپری کنیم؛ باید به صاحبان کســب و کار و کارآفرینان عزیز 

بگویم که تکواندو اســتان فارس، پتانســیل خیلــی خوبی دارد؛ 
قهرمانــان بزرگی داریم و اگر برای ســرمایه داران مقدور اســت، 

بیایند روی این رشته سرمایه گذاری کنند. 
باوقار ادامه داد: ما در آذرماه میزبان مســابقات جام باشــگاه های 
آسیا هستیم و مسابقات دهه فجر نیز برای اولین بار قرار است در 
شیراز برگزار شود، اما تا به امروز نتوانسته ایم اسپانسری برای این 
مســابقات پیدا کنیم. اگر این چنین پیش برویم، باید از میزبانی 
انصراف بدهیم که صورت خوشــی برای استان بزرگی مثل فارس 

نخواهد داشت.
وی افزود: من از استاندار محترم استان، جناب آقای دکتر ایمانیه 
خواهش می کنم که بــه این قضیه ورود و به ورزش کمک کنند. 
اســتاندار فارس شخصی ورزش دوست اســت و عاجزانه خواهش 
می کنم به ما کمک کند تا بتوانیم در شــیراز میزبانی شایسته ای 
داشته باشــیم. باید پیگیری کنیم تا 
علاوه بر آن ســه تخته شیاپ چانگ 
که آقای ســاعی به ما قــول داده اند، 
دو تختــه دیگر هم تهیــه کنیم تا با 
حمایت مســئولان محتــرم ورزش و 
حامیان مالی، مســابقات را به خوبی 
برگزار کنیم؛ ضمن اینکه سالن شهید 
دســتغیب هم وضعیت خوبی دارد و 
می توانیم مســابقات بین المللی را در 
آن برگــزار کنیم. دانشــگاه آزاد هم 
سالن خوبی دارد و مسابقات نونهالان 

کشور را هم در آنجا برگزار کردیم. 
رئیــس هیئــت تکواندو فــارس در 
خصوص وضعیت داوران استان فارس 
نیز گفت: خدا را شــکر استان فارس 
دارد؛  خوبی  خیلی  بین المللی  داوران 
اســتاد عطاریان از داوران درجه یک 
بین المللی و افتخار داوری اســتانمان 
اســت و بنــده هــم داور بین المللی 
تکواندو هستم و در کمپ پارالمپیک 
توکیو در ســال 2020 هــم حضور 
داشــتم. در مرحله نهایی هم در کشور روســیه حضور داشتم و 

چندین سال است که در لیگ برتر کشور داوری می کنم.
وی در پایــان در خصوص انصراف تیم هیئــت تکواندو فارس از 
حضور در لیگ برتر کشــور عنوان کرد: تیم بزرگســالان ما ابتدا 
برای حضور در لیگ برتر کشــور ثبت نام کرد، اما زمانی که تیم 
زاگرس جنوبی هم برای مســابقات ثبت نام کرد، متوجه شــدیم 
که بضاعتمان آن قدری نیســت که بتوانیم دو تیم در لیگ کشور 
داشته باشــیم؛ بنابراین برای اینکه حضور تیم زاگرس جنوبی در 
لیگ کشور پررنگ تر شــود، تیم هیئت انصراف داد و امیدواریم 
تیم زاگرس جنوبی را خیلی خوب برای لیگ برتر کشــور تقویت 

کنیم.

دروازه بان لاتزیو با ضربه سر درخشان دقیقه 
95 خــود، تیمش را از شکســت حتمی در 

لیگ قهرمانان را نجات داد.
به گزارش شیراز نوین، در میزبانی عقاب های 
شــهر رم از تیم مدعی فوتبال اسپانیا، یک 

گل تاریخی به ثمر رسید. 
دروازه بــان لاتزیو در آخریــن لحظات بازی 
سه شنبه شب با ضربه سر گلی به ثمر رساند 
تا تیمش به یک تســاوی ارزشــمند و البته 

باورنکردنی دست پیدا کند.
در حالی که تیم مائوریتسیو ساری با نتیجه 
1-0 عقب افتاده بود به پراودل دستور داده 
شــد که به جلو بــرود و در یــک موقعیت 

ایستگاهی به خط حمله تیمش بپیوندد.
ضربه کرنر ارســالی ابتدا دفع شــد، اما این 
دروازه بان در محوطه جریمه ماند؛ تصمیمی 
که با گلزنــی او در آخرین لحظه مســابقه 

بسیار حیاتی بود.
یک سانتر خطرناک و قوس دار از سوی لوئیز 
آلبرتــو روی دروازه اتلتیکو به پراودل اجازه 
داد تا پشت تمام مدافعان حضور پیدا کند و 

یک ضربه سر از فاصله نزدیک را وارد دروازه 
کند.

پابلــو باریوس، هافبــک اتلتیکومادرید، تیم 
میهمــان را در دقیقه 29 با یک گل در نیمه 
اول پیروز به رختکن فرستاده بود و سیمئونه 

امیــدوار بود با همین گل و 
ایتالیا  کسب 3 امتیاز خاک 
را تــرک کند، اما یک اتفاق 
شاگردانش  و  او  غیرمنتظره 

را غافل گیر کرد.
دومیــن  اکنــون  پــراودل 
مســابقات  تاریخ  دروازه بان 
اروپاســت  لیــگ قهرمانان 
بازی و بدون  که در جریان 
ضربه پنالتی موفق به گلزنی 
شــده اســت. قبل از ایوان 
دروازه بانی  آخرین  پراودل، 
که در لیــگ قهرمانان اروپا 
انیاما  وینسنت  کرد،  گلزنی 
در 29 سپتامبر 2010 بود.

سرمربی  ســیمئونه،  دیه گو 

اتلتیکومادریــد، واکنش غیرمنتظره ای 
به این اتفاق داشــت: »بــا وجود گلی 
کــه در لحظات آخر دریافــت کردیم، 
اما حساس بســیار خوبی دارم. اتفاقات 
فوتبالــی به گونــه ای رقم خــورد که 
نتوانســتیم مســابقه را آن طــور کــه 
شایســته اش بودیم به پایان برســانیم. 
چیــزی که مــا را در این دیــدار برای 
دیدارهای بعــدی ترغیب کرد این بود 

که امشب بازی خوبی انجام دادیم.«
او در مورد عملکرد شــاگردانش گفت: 
»روی هم رفتــه بازی خوبی بود؛ لاتزیو 
با تــوپ بهتر کار کرد، چون به این کار 
برای ضربه زدن به ما احتیاج داشــتند. 
آنها در ابتدا موقعیت هایی داشــتند که 
با خوش شانسی به گل تبدیل نشد در ادامه 
بهتــر بودیم. در نیمه دوم همــه روزنه ها را 
بســتیم و آنها موقعیتی نداشتند؛ در حالی 
که در این نیمه ســه موقعیت بسیار خوب از 

دست دادیم.«
او در مورد گل دقایق تلف شده لاتزیو گفت: 
»تاریخ لاتزیو بر این موضوع اســتوار اســت 
که هرگز تســلیم نشــوید و این کاری بود 
که آنها امشــب انجامش دادند و یک اتفاق 
باورنکردنی خلق کردند؛ رســیدن به گل در 
دقایــق پایانی فوق العاده بود مخصوصاً اینکه 

دروازه بان آن را به ثمر رساند.
هــواداران لاتزیو باورنکردنــی بودند. بنری 
که برایم نوشــته بودند زیبا بــود و قلبم را 
تحت تأثیر قرار داد. ســیمئونه بعد از گفتن 
این جملات با ســؤالی جالب مواجه شد که 
آیا قصــد هدایت لاتزیــو را دارد یا خیر؟« 
پاســخ او جالب بود: »من همیشــه گفته ام 
که خاطرات خوبی از اینجا دارم و دوســت 
دارم حــس مربیگری را هم در لاتزیو تجربه 
کنــم، اما اکنون آنها مربی قدرتمندی به نام 
مائوریتسیو ســاری دارند و ما هم پروژه ای 

طولانی مدت در اتلتیکو داریم.«
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